
O b e c M i k u l o v 
 

Z á p i s   č. 7/2015 
 

z veřejného zasedání zastupitelstva obce Mikulov,  
které se uskutečnilo dne 29.12.2015 od 18:00 hodin v budově OÚ Mikulov 

 v zasedací místnosti. 
___________________________________________________________________ 
Přítomno:  8   členů zastupitelstva / viz. prezence / 
Nepřítomno: Ladislav Filip - omluven 
Zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 
Hosté: občané dle prezence 
 

Zahájení zasedání zastupitelstva 
Určení ověřovatelů a zapisovatele 

 

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu pana Petra Fischera a slečnu Martinu 
Brůžkovou zapisovatelem pana Jana Turka. K návrhu nebyly vzneseny žádné 
protinávrhy. Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným 
občanům. 
 

Návrh usnesení: 
ZO Mikulov určuje ověřovateli zápisu pana Petra Fischera a paní Martinu 
Brůžkovou a zapisovatelem pana Jana Turka. 
 

Hlasování:   Pro   8        Proti   0       Zdrželi se   0 
 

Usnesení č. 1/7/15 BYLO schváleno. 
 

Schválení programu: 
 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou 
předanou členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 
K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na doplnění. Před hlasováním dal 
předsedající možnost vyjádřit se přítomným občanům. 

 

Předsedající dal hlasovat o návrhu programu.  
 

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce Mikulov schvaluje následující program zasedání: 

 
I. Kontrola usnesení z minulých ZZO 

 Pronájem pozemku manž. Kondacsovi  

 Směna pozemku manž. Veselý    

 Pronájem pozemku pro provoz odst. plochy – SECURITAS      
II.        Přijaté žádosti a stížnosti 

 Nesouhlas se sdělením zastupitelstva 

 Vymezení přístupu k pozemku pí.Červenková 

 Prodej části pozemku p.č.153/3 pí.Červenková 

 Přidělení místa k stání pí.Červenková 

 Prodej či směna pozemku p.Chmátal 

 Prodej pozemků manž.Bárdošovi 



 Pronájem pozemku Ing.Němec 

 Žádost o možnost splácení vodného pí.Krchová 

 Souhlas s pořádáním závodů TJ Lokomotiva 

 Nákup materiálu JSDH Mikulov 

 Povolení akce Skialp nad Hrobem 

 Souhlas se stavbou bezodtok.jímky p.Šedivý, p.Reichert 

 Žádost o partnerství „Krušnohorské noviny“ 

 Stížnost Ing.Němec 
        

III.      Ostatní záležitosti chodu obce 

 Návrh rozpočtu obce na rok 2016 

 Návrh rozpočtu Mikroregionu Bouřlivák na rok 2016 

 Návrh rozpočtových výhledů obce a DSO 

 Informace ze sněmu starostů DSO Mikroregion Bouřlivák 

 Obecně závazná vyhláška o poplatku za komunální odpad 

 Rozpočtové opatření 5/2015 

 Stanovení inventarizační komise 

 Informace o kontrole OSSZ 

 Zápis finanční komise 

 Smlouva na odtah vozidel 

 Ostatní záležitosti chodu obce 
IV.        Diskuse, závěr 
 
 

Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program. 
 

Hlasování:   Pro 8         Proti 0        Zdrželi se   0 

 

Usnesení č. 2/7/15 BYLO schváleno. 

___________________________________________________________________ 

I. Kontrola usnesení 
 
Pronájem části pozemku p.č.843/2 
 
Záměr k pronájmu byl v zákonné lhůtě vyvěšen na úřední desce. Nikdo jiný nepodal 
námitku ani neprojevil zájem. 
 
Návrh usnesení 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje pronájem části pozemku p.č.843/2 v k.ú. Mikulov 
v Krušných horách o výměře 30 m2 manželům Kondacsovým na období jednoho 
roku s podmínkou, že uložené dřevo nebude opřené o fasádu budovy č.p.27 ani 
podél ní. Nájemné části pozemku je stanoveno na 10,- Kč /m²/rok. 
 

Hlasování:   Pro 8         Proti 0        Zdrželi se   0 
 

Usnesení č. 3/7/15 BYLO schváleno. 
____________________________________________________________________ 



       
Směna pozemku p.č.308/8 za část p.p.č. 308/1 – manželé  Veselý 
 
Při minulém ZZO bylo projednávána žádost na směnu pozemku p.č.308/8 o výměře 
115 m2 za část pozemku p.č.308/1 o shodné výměře. Žádost byla odložena a 
navrženo místní šetření k upřesnění navržených hranic pozemku, které měl žadatel 
vytýčit. Do dnešního dne tomu tak není a proto se žádost odkládá.  
 
ZO bere na vědomí 
____________________________________________________________________ 
 
Pronájem odstavné plochy firmě SECURITAS 
 
Starosta informoval o vývoji jednání s firmou SECURITAS ČR s.r.o.., které mělo vést 
k uzavření smlouvy. Starosta obce dne 18.11.2015 zaslal nájemci smlouvu dle 
dohodnutých podmínek. Dne 30.11.2015 začala instalace označení a technického 
řešení plochy, dle podmínek schválených dopravním inspektorátem. Až 4.12.2015 se 
vrátila zpět zcela jiná smlouva, která nesplňovala podmínky dané v záměru 
k pronájmu a proto jí starosta obce odmítl podepsat. Jelikož firma SECURITAS  ČR 
s.r.o. i nadále trvala na podmínkách, které nebyly v souladu s vyvěšeným záměrem 
k pronájmu, svolal starosta obce na 17.12.2015 pracovní schůzku zastupitelů, na 
které informoval zastupitele o faktu, že není možné s vítězem výběrového řízení 
podepsat nájemní smlouvu za podmínek shodných v uveřejněném záměru obce a 
informoval o vyklizení plochy od zábran. Nyní je starosta v kontaktu s právním 
zástupcem, se kterým stanoví další postup. 
K projednávanému bodu byla dána možnost k vyjádření i přítomných občanům formou 
diskuse.  
 
Návrh usnesení 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí, průběh jednání a fakt, že není podepsána 
nájemní smlouva. Zastupitelstvo obce ruší usnesení 4/6/15 ze dne 26.10.2015, 
kterým schválilo uzavření nájemní smlouvy s firmou SECURITAS ČR s.r.o. 
Zastupitelstvo obce dále ruší i usnesení 3/5/15 ze dne 21.9.2015, kterým 
odsouhlasilo vyvěšení záměru pronájmu ploch za pevně daných podmínek. 
 

Hlasování:   Pro 8         Proti 0        Zdrželi se   0 
 

Usnesení č. 4/7/15 BYLO schváleno. 
____________________________________________________________________ 

    
II. Přijaté žádosti a stížnosti 
 
Nesouhlas se sdělením zastupitelstva 
 
Ing. Petr Sedlák zaslal dotaz k zamítavému stanovisku na vypracování studie ke 
změně Územního plánu. 
Starosta obce zopakoval, že v současné době obec Mikulov nemá zájem pořizovat 
studii na jiné využití pozemků na Vitišce a souhlasí s doporučením projektanta 
Územního plánu Mikulov, že by se měla obec snažit využít budovy a pozemky 
v centru obce, případně při krajích obce, jak tomu je ve schváleném Územním plánu.  



V případě doručení jakékoliv studie na Obecní úřad Mikulov, jí zastupitelstvo řádně 
projedná. 
      
Návrh usnesení 
 
Zastupitelstvo obce nesouhlasí s pořízením studie potřebné pro změnu 
Územního plánu obce Mikulov v lokalitě Vitiška.   
 

Hlasování:   Pro 8         Proti 0        Zdrželi se   0 
 

Usnesení č. 5/7/15 BYLO schváleno. 
___________________________________________________________________ 
Vymezení přístupu p.Červenková 
 
Paní Zuzana Červenková žádá o vymezení možnosti využití pozemků p.č.153/3 a 
p.p.č 153/4 k zajištění přístupu na její pozemek p.č.153/6. 
      
Návrh usnesení 

 
Zastupitelstvo obce nevidí potřebu řešit přístupy k pozemku p.č.153/6 v k.ú. 
Mikulov v Krušných horách, neboť pozemek v majetku žadatelky je z obecních 
pozemků zcela přístupný. 
 
Hlasování:   Pro 8         Proti 0        Zdrželi se   0 

 

Usnesení č. 6/7/15 BYLO schváleno. 
____________________________________________________________________ 
Prodej pozemku p.č. 153/3 pí.Červenková 
 
Paní Zuzana Červenková žádá o prodej části pozemku p.č.153/3 o výměře 12 m2.      
 
Návrh usnesení 

 
Zastupitelstvo obce nesouhlasí s prodejem části pozemku p.č.153/3 v k.ú. 
Mikulov v Krušných horách, z důvodu trvající platné smlouvy o pronájmu tohoto 
pozemku se společnosti SCB Bouřňák, o.p.s.. 
 

Hlasování:   Pro 8         Proti 0        Zdrželi se   0 
 

Usnesení č. 7/7/15 BYLO schváleno. 
____________________________________________________________________ 
Přidělení parkovacího místa pí.Červenková 
 
Paní Zuzana Červenková žádá o přidělení místa k stání pro osobní vozidlo z důvodu 
neprůjezdnosti komunikace hlavně při plně obsazeném parkovišti. 
 
Návrh usnesení 

 
Zastupitelstvo obce v současné době nevidí důvod k vymezování parkovacího  
místa, neboť plocha k parkování bude bezplatná a volně použitelná a 
průjezdnost se oproti minulosti nijak nezměnila. V případě uzavření parkoviště 



pro placené stání by se mohla tato situace řešit případnou volnou parkovací 
kartou, tak jak tomu bylo zamýšleno i při letošním plánovaném pronájmu 
plochy.  
      
Hlasování:   Pro 8         Proti 0        Zdrželi se   0 

 

Usnesení č. 8/7/15 BYLO schváleno. 
____________________________________________________________________ 
Prodej či směna pozemku p.Chmátal 
  
Pan Petr Chmátal žádá o odprodej části pozemku p.č. 153/3 o výměře 15 m2 a části 
pozemku p.č. 156/2 o výměře 1 m2, případně o směnu za část pozemku p.č.153/5. 
 
Návrh usnesení 
 
Zastupitelstvo obce nesouhlasí s prodejem části pozemku p.č.153/3 v k.ú. 
Mikulov v Krušných horách, či jeho směnou, neboť je v současné době pod 
platnou nájemní smlouvou a ZO navrhuje řešit tuto záležitost po uplynutí 
nájemní smlouvy, nebo vstoupit s nájemníkem do jednání o uvolnění této části 
pozemku z nájemní smlouvy. 
      
Hlasování:   Pro 8         Proti 0        Zdrželi se   0 

 

Usnesení č. 9/7/15 BYLO schváleno. 
____________________________________________________________________ 
Prodej pozemků manž. Bárdošovi 
 
Manželé Bárdošovi žádají o odprodej části pozemků p.č. 159/3 – 22 m², p.p.č. 159/5 – 
14 m², 159/4 – 16 m², p.p.č.156/2 – 10 m² v k.ú. Mikulov v Krušných horách a 
uzavření věcného břemene na přístupových cestách na pozemcích p.č. 153/3, 153/4 a 
152/2 v k.ú. Mikulov v Krušných horách. 
Starosta obce informoval, že přístup k chatě je po pozemcích p.č. 952 a p.č.161/2 
v k.ú. Mikulov v Krušných horách. 
 
Návrh usnesení 

 
Zastupitelstvo obce nesouhlasí s prodejem pozemku ani s uzavřením smlouvy 
na zřízení věcného břemene. 
      
Hlasování:   Pro 8         Proti 0        Zdrželi se   0 
 

Usnesení č. 10/7/15 BYLO schváleno. 
____________________________________________________________________ 
Pronájem pozemku Ing. Němec 
 
Ing. Stanislav Němec žádá o pronájem části pozemku p.č. 897/3 v k.ú. Mikulov 
v Krušných horách o výměře 35 m2 pro provoz předzahrádky k Penzionu Hubert na 
období 1.4.-31.10. v letech 2016-2021 a navrhuje částku 6.000,-Kč/rok. 
Starosta upozornil na nutnost hledání nového technicko-dopravního řešení v této 
lokalitě a proto prozatím navrhuje pronájem na období od 1.4. do 31.10. pouze roku 
2016, tak jak tomu bylo doposud. A to z toho důvodu, aby do případné dlouhodobější 



smlouvy mohla být zapracována případná omezení plynoucí z nového technicko-
dopravního řešení. 
 
Návrh usnesení 

 
Zastupitelstvo obce souhlasí s vyvěšením záměru k pronájmu části pozemku 
p.č. 897/3 v k.ú. Mikulov v Krušných horách o výměře 35 m2 na období od 
1.4.2016-31.10.2016 a to za účelem umístění letní předzahrádky pro penzion 
Hubert. 
      
Hlasování:   Pro 6         Proti 1        Zdrželi se   1 

 

Usnesení č. 11/7/15 BYLO schváleno. 
____________________________________________________________________ 
Žádost o splátky vodného a stočného pí.Krchová 
 
Paní Jitka Krchová žádá o možnost rozložení posledního vyúčtování vodného a 
stočného ve výši 3.623,- do splátek. 
 
Návrh usnesení 

 
Zastupitelstvo obce souhlasí s rozložením vyúčtování vodného a stočného do 
tří splátek splatných postupně do 31.1., 29.2. a do 31.3.2016. 
      
Hlasování:   Pro 7         Proti 0        Zdrželi se   1 

 

Usnesení č. 12/7/15 BYLO schváleno. 
____________________________________________________________________ 
Pořádání závodů TJ Lokomotiva 
 
TJ Lokomotiva Teplice žádá o povolení pořádání závodů v běhu na lyžích ve dnech 
30.12.2015, 16.-17.1.2016 a 23.- 24.1.2016. 
 
Návrh usnesení 
 
Zastupitelstvo obce souhlasí s pořádáním lyžařských závodů. 
      
Hlasování:   Pro 8         Proti 0        Zdrželi se   0 

 

Usnesení č. 13/7/15 BYLO schváleno. 
____________________________________________________________________ 
Nákup materiálu pro JSDH Mikulov 
 
Velitel JSDH Mikulov Petr Koutský žádá o nákup materiálu pro potřeby SDH Mikulov 
v souhrnné výši 19.350,- Kč, (1x kanystr k motorové pile, 1x autolékárna, 1x přívěsný 
vozík za mot. vozidlo). 
 
Návrh usnesení 
 
Zastupitelstvo obce souhlasí s nákupem uvedeného materiálu financovaného 
z obecního rozpočtu pro rok 2016 z položky Požární ochrana. 



      
Hlasování:   Pro 7         Proti 0        Zdrželi se   1 

 

Usnesení č. 14/7/15 BYLO schváleno. 
____________________________________________________________________ 
Povolení akce Skialp nad Hrobem 
 
Paní Ivana Macholdová žádá za Krušnohorsko z.s. o povolení pořádání lyžařského 
závodu Skial nad Hrobem, který je plánován na 13.2.2016. 
Zároveň žádají o sponzorský dar na pořádání této akce. 
 
Návrh usnesení 

 
Zastupitelstvo obce souhlasí s pořádáním této sportovní akce a souhlasí 
s příspěvkem ve výši 5.000,- Kč. 
      
Hlasování:   Pro 8         Proti 0        Zdrželi se   0 

 

Usnesení č. 15/7/15 BYLO schváleno. 
____________________________________________________________________ 
Žádost o souhlas se stavbou bezodtokové jímky 
 
Paní Ludmila Nováčková zastupující stavebníky MUDr. Reicherta a pana Šedivého, 
žádá o souhlas se stavbou „Bezodtokové jímky pro rekreační objekt č.ev.130“ , který 
je umístěn v lokalitě Vitiška na pozemku p.č.660/10 v k.ú. Mikulov v Krušných horách. 
Předpokládaný objem jímky je 5 m3. 
Starosta obce upozornil, že budova je umístěna v lokalitě, do které je zakázán vjezd 
vozidlům přesahujících celkovou hmotnost 3,5 t. Proto doporučuje zastupitelstvu, aby 
byl stavebník vyzván k dodání doplňujících informací - jakým způsobem bude jímka 
vyvážena. 
 
Návrh usnesení 
 
Zastupitelstvo obce před projednáním žádosti vyžaduje od stavebníka 
doplňující informace. 
      
Hlasování:   Pro 8         Proti 0        Zdrželi se   0 

 

Usnesení č. 16/7/15 BYLO schváleno. 
____________________________________________________________________ 
Žádost o partnerství v projektu „Krušnohorské noviny“ 
 
Pan Miroslav Mertl za Českojiřetínský spolek – sdružení pro rozvoj obce Český Jiřetín, 
žádá o partnerství naší obce v projektu „Krušnohorské noviny“ a žádá o sponzorský 
příspěvek na vydávání těchto novin, obsahujících informace o obcích našeho regionu. 
Navrhuje příspěvek ve výši 20.000,- Kč a dokládá předpokládané náklady na chod 
projektu. 
 
Návrh usnesení 

 
Zastupitelstvo obce souhlasí s příspěvkem ve výši 10.000,- Kč.  



      
Hlasování:   Pro 7         Proti 1        Zdrželi se   0 

 

Usnesení č. 17/7/15 BYLO schváleno. 
____________________________________________________________________ 
Stížnost Ing. Němec 
 
Ing. Stanislav Němec zaslal žádost o prověření dodržování podmínek provozu 
odstavných ploch pro parkování u lyžařského areálu v mikulovském údolí. 
Hlavními body žádosti jsou: 
-   neumožnění nahlédnout do nájemní smlouvy na provoz odstavné plochy 
-   nevhodné zatarasení parkovací plochy, nevhodná úprava plochy 
Přesto, že zmíněné body již byly upřesněny při projednávání předešlého bodu o 
pronájmu odstavné plochy, starosta přečetl celý dokument a formou diskuse nechal 
prostor k vyjádření nejen žadateli, ale i ostatním občanům. 
Starosta opětovně zdůraznil, že smlouva s nájemníkem nikdy nebyla oboustranně 
podepsána a její návrh odsouhlasený starostou obce byl v době ústní žádosti Ing. 
Němce předložený firmě SECURITAS ČR s.r.o.  
Na telefonickou stížnost Ing. Němce týkající se zamezení výjezdu z odstavné plochy 
reagoval starosta okamžitým dojezdem na místo a konstatoval, že z ohraničené 
plochy je umožněn bezkonfliktní výjezd. Starosta dále uvedl, že veškerá označení 
plochy a její ohraničení bylo provedeno v souladu s platným povolením dopravního 
inspektorátu PČR. Jelikož nedošlo k podepsání nájemní smlouvy, vyzval starosta 
obce firmu SECURITAS ČR s.r.o. k odstranění všech zábran. Nyní jsou na místě 
pouze některé zábrany, které jsou používány při dřevařských pracích v přilehlém 
parčíku. 
 
Návrh usnesení 
 
Zastupitelstvo obce souhlasí s výše uvedeným zdůvodněním starosty obce a 
považuje situaci za zbytečně vyostřenou. Na žádost bude písemně odpovězeno. 
      
Hlasování:   Pro 8         Proti 0        Zdrželi se   0 

 

Usnesení č. 18/7/15 BYLO schváleno. 
____________________________________________________________________ 
III. Ostatní záležitosti chodu obce      
 
Návrh rozpočtu obce Mikulov na rok 2016 
 
Návrh rozpočtu byl v paragrafovém třídění a v řádné lhůtě vyvěšen na úředních 
deskách. 
Starosta obce seznámil zastupitele s jednotlivými paragrafy a položkami navrženého 
rozpočtu obce Mikulov. Rozpočet obce je vyrovnaný a předpokládá příjmy i výdaje ve 
výši 4.044.000,- Kč 
 
Návrh usnesení 

 
Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje vyrovnaný rozpočet obce Mikulov 
na rok 2016 ve výši 4.044.000,- Kč. 
      



Hlasování:   Pro 8         Proti 0        Zdrželi se   0 
 

Usnesení č. 19/7/15 BYLO schváleno. 
____________________________________________________________________ 
Návrh rozpočtu DSO Mikroregionu Bouřlivák na rok 2016 
 
Návrh rozpočtu byl v paragrafovém třídění a v řádné lhůtě vyvěšen na úředních 
deskách. Starosta obce seznámil zastupitele s jednotlivými položkami navrženého 
rozpočtu DSO Mikroregionu Bouřlivák. Rozpočet DSO je předložen jako vyrovnaný a 
předpokládá příjmy i výdaje ve výši 33.000,- Kč. 
 
Návrh usnesení 

 
Zastupitelstvo obce po projednání souhlasí s navrženým rozpočtem DSO 
Mikroregion Bouřlivák pro rok 2016. 
 
Hlasování:   Pro 8         Proti 0        Zdrželi se   0 

 

Usnesení č. 20/7/15 BYLO schváleno. 
____________________________________________________________________ 
Rozpočtový výhled obce Mikulov na roky 2016-2018 
 
Návrh rozpočtového výhledu byl v řádné lhůtě vyvěšen na úředních deskách. 
Starosta obce seznámil zastupitele s navrženým rozpočtovým výhledem obce Mikulov 
na roky 2016-2018. Výhled předpokládá vyrovnané příjmy a výdaje. 
 
Návrh usnesení 

 
Zastupitelstvo obce po projednání souhlasí s navrženým rozpočtovým 
výhledem obce Mikulov pro roky 2016-2018. 
      
Hlasování:   Pro 8         Proti 0        Zdrželi se   0 

 

Usnesení č. 21/7/15 BYLO schváleno. 
 ____________________________________________________________________ 
Rozpočtový výhled  obce DSO Mikroregion Bouřlivák na roky 2016-2018 
 
Návrh rozpočtového výhledu byl v řádné lhůtě vyvěšen na úředních deskách. 
Starosta obce seznámil zastupitele s navrženým rozpočtovým výhledem DSO 
Mikroregion Bouřlivák na roky 2016-2018. Výhled předpokládá vyrovnané příjmy a 
výdaje 
 
Návrh usnesení 

 
Zastupitelstvo obce po projednání souhlasí s navrženým rozpočtovým 
výhledem DSO Mikroregion Bouřlivák pro roky 2016-2018. 
      
Hlasování:   Pro 8         Proti 0        Zdrželi se   0 

 

Usnesení č. 22/7/15 BYLO schváleno. 
 ___________________________________________________________________ 
 



Valná hromada starostů DSO 
 
Starosta informoval o průběhu valné hromady starostů Mikroregionu Bouřlivák konané 
dne 28.12.2015. 
 
ZO bere na vědomí 
____________________________________________________________________ 
Obecně závazná vyhláška o poplatku za komunální odpad 
 
Starosta informoval o ceníku za svoz komunálního odpadu, přičemž nedochází 
k meziročnímu nárůstu cen. Igelitové pytle, s logem svozové firmy, bude nadále 
možné pořídit pouze jako doplněk ke stávající pronajaté nádobě.  
 
Návrh usnesení 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č.2/2015 o poplatku 
za komunální odpad, čímž se ruší vyhláška č.1/2012. 
    
Hlasování:   Pro 8         Proti 0        Zdrželi se   0 

 

Usnesení č. 23/7/15 BYLO schváleno 
____________________________________________________________________ 
Rozpočtová změna č.5/2015 
 
Starosta obce seznámil zastupitele s položkami, kterých se týká rozpočtová změna č. 
5/2015. 
     
Návrh usnesení 

 
Zastupitelstvo obce souhlasí s rozpočtovou změnou č.5/2015 
       
Hlasování:   Pro 8         Proti 0        Zdrželi se   0 

 

Usnesení č. 24/7/15 BYLO schváleno 
____________________________________________________________________ 
Stanovení inventarizační komise 
 
Starosta navrhuje inventarizační komisi ve složení Jan Turek, Ladislav Filip, Ing. Jiří 
Hönig, Ing. Ota Stehno a paní Jaroslava  
Sanitriková.        
 
Návrh usnesení 

 
Zastupitelstvo obce souhlasí z navrženou inventarizační komisí. 
       
Hlasování:   Pro 8         Proti 0        Zdrželi se   0 

 

Usnesení č. 25/7/15 
____________________________________________________________________ 
 
 



Kontrola OSSZ 
 
Dne 31.10.2015 proběhla kontrola OSSZ za období 1.1.2013 – 31.10.2015. 
Nebyly zjištěny závady. 
 
ZO bere na vědomí 
____________________________________________________________________ 
Kontrola finanční komise 

 
Starosta přečetl zápis finanční komise. 

 
ZO bere na vědomí 
____________________________________________________________________ 
Smlouva s odtahovou službou 
 
Starosta seznámil zastupitele s návrhem smlouvy s firmou AP FEST s.r.o. na 
provádění odtahu nevhodně stojících vozidel v katastru naší obce. 
Jelikož smlouva obsahuje body, se kterými starosta obce ani zastupitelstvo obce 
nesouhlasí, starosta navrhuje odložení podpisu smlouvy do dojednání přijatelných 
podmínek. 
 
ZO bere na vědomí 
____________________________________________________________________ 
 
Některé výdaje v roce 2015 
 
Starosta obce zhruba uvedl některé výdaje obce v roce 2015 
 

-   39.300,- Kč  oprava střechy na Modré Hvězdě 
- 202.000,- Kč  oprava veřejného osvětlení 
- 190.000,- Kč  opravy místních komunikací 
- 384.000,- Kč  rekonstrukce a opravy kanalizační sítě  
-   83.000,- Kč  opravy kanalizačních šachet a vpustí 
- 131.000,- Kč  výměna oken a vchodových dveří v budově č.p.96 
-   41.000,- Kč  oprava místního hřbitova (hřbitovní zeď) 
-   77.000,- Kč  výměna části vodoměrů 

 
-   30.000,- Kč  Maškarní  
-   12.000,- Kč  Dětský den 
-     7.000,- Kč  Dubské hrátky 
-     1.000,- Kč  Mikulášská pohádka 
-     6.200,- Kč  Mikuláš 
-     2.700,- Kč  Jubilanti 

 
ZO bere na vědomí 
____________________________________________________________________ 
 
 
 
 



Kalkulace vodné-stočné 
 
Starosta obce zhruba nastínil současné náklady a příjmy na pitnou vodu a odvod 
odpadních vod v roce 2015. 
 
Náklady na dodání pitné vody cca 531 tis. Kč 
Náklady na odvod a čištění odpadní vody cca 267 tis. Kč 
Náklady celkem cca 798 tis.Kč 
 
Příjmy z pitné vody cca 280 tis.Kč 
Příjmy ze stočného cca 210 tis. Kč 
Příjmy celkem cca 490 tis. Kč 
 
Za rok 2015 obec dotovala z vlastního rozpočtu cca 308 tis.Kč. 
 
V současné době je cena za vodné + stočné v obci Mikulov 46 Kč/m³. 
 
Starosta obce informoval o nutnosti zabývat se touto disproporcí. 
 
ZO bere na vědomí 
____________________________________________________________________ 
Stavy účtů 

 

KB 228.589,- Kč 
ČNB                                     28.935,- Kč 
ČSOB BÚ                          154.377,- Kč 
ČSOB úvěr                    -1 820 000,- Kč 
PO   15.494,- Kč 
 
ZO bere na vědomí. 
____________________________________________________________________ 
IV. Diskuse 

 
- občané se vyjadřovali k projednávaným bodům 
 
Starosta obce poděkoval za účast a pozval zastupitele i občany na příští veřejné 
zasedání zastupitelstva obce, jehož termín bude vyvěšen na úřední desce a místní 
občané jako obvykle obdrží pozvánku do poštovní schránky. 

 
 

Zapsal v Mikulově dne 29.12.2015        Jan Turek 
 
 
 
Ověřil:        Petr Fischer                                             Martina Brůžková  
 
 
 
______________________                                                 _____________________ 
            Jan Turek                                   Ing. Ota Stehno 
         Místostarosta                                         Starosta 


